
Vážení rodiče, přátelé, 

vzhledem k postupujícím „fámám“ či dezinterpretacím ohledně chystané 

rekonstrukce interiéru školní budovy si dovolujeme shrnout, jak to s přestavbou 

gymnázia vypadá dnes. 

- Vedení školy usiluje o celkovou vnitřní rekonstrukci již 10 let. 

- Hodnota záměru činí několik desítek miliónů, délka realizace je jeden 

školní rok. 

- Součástí projektu je celková rekonstrukce topného systému, 

elektroinstalací, sanace všech sociálních a sanitárních zařízení, generální 

výmalba objektu, v rámci tzv. konektivity celková modernizace sítě, 

rozvodů, vybavení učeben moderní technikou, nová učebna výpočetní 

techniky ... 

- O realizaci nebylo zřizovatelem definitivně rozhodnuto, a proto 

vyčkáváme s finální informací pro veřejnost. 

- Výběrové řízení na zhotovitele by mělo být Ústeckým krajem vypsáno 

v lednu 2024. 

- Rozhodně se budeme učit v Litvínově, ne v Mostě. Objekty máme 

vytipovány, jednáme s jejich majiteli. 

- Jakmile padne zásadní a definitivní  rozhodnutí, svoláme všechny 

účastníky do školy a představíme detaily případné „evakuace“. Odpovíme 

na všechny zvídavé dotazy. 

- Prosíme o maximální shovívavost, vyčkejte dalších informací. 

- K 100. jubileu školní budovy gymnázia v roce 2026 získáme skutečně 

majestátní a reprezentativní interiéry, které budou korespondovat 

s moderní školou 3. tisíciletí. 

- Děkujeme a věříme, že nám budete držet palce. 
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